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Opmerking : 
Dorpsraad en Gemeente ? Hoezo nog woningbouw op het Schuilhoeve terrein overwegen ? Maak er een nieuw park van, in Quatrebras zijn toch al veel meer woningen 
gebouwd dan afgesproken en met financiële te korten weet de Gem. raad wel raad, “zeg gewoon sorry en kijk weg voor je verantwoordelijkheid, net als bij het nwe Raadhuis.  
Waarom moet Badhoevedorp nog meer Groen kwijtraken voor de financiering van een RIJKSWEG waar Badhoevedorp amper gebruik van maakt. NIET BOUWEN op deze 
ZEER ONGEZONDE locatie, na herhaald afwijzen door de RvS hebben deze procedures al genoeg gekost, GEEN gegoochel met gezondheid van (toekomstige) bewoners. 
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